
 
 

Consell Escolar Municipal 
Cornellà de Llobregat 

Data: 30/V/2016                                                                                                              Nº: 7 

Assistents: Montserrat Pérez Lancho, Enric Térmens López, Sònia Broto Pérez, Joan Culillas, 
Mª Carmen Brito, Albert Mis, José Luis Pérez, Ángel Ametller, Luis López, Mª Dolores 
Crisóstomo, Ferran López, Rosa Mª Martínez, Gemma Marmolejo, Imma Rodríguez-Xuárez, 
Cristina Gabirondo, Jordi Izquierdo, Salvador Valls, Mariona Castells, Aurora Mendo, Enrique 
Vanacloy, Vidal Aragonés, Raquel Albiol, Núria Luceno, María Turruchel Alcantud, Carme 
Matas, Santiago Ullibarri. 
 
S’excusen: Helena Porras, Javier Carazo, Carme Laez, Juan Ramón Torrers Blanco, Mercè 
Roca Puentes, Elisa Rubio, Leandre Mondrià, Beatriz Carrasco, Gemma Coll, Teresa Cosialls, 
Oriol Pallarés, Francesc Sánchez, Urbano Martínez.  
 

Ordre del dia: 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta anterior. 
2. Informació sobre el projecte de pressupostos participatius d'inversions per a 

l'exercici 2017. 
3. Proposta d’ampliació del Plenari del CEM. 
4. Dades de la preinscripció a Cornellà per al proper curs escolar 2016-2017. 
5. Previsió de recursos als centres educatius de Cornellà per al proper curs escolar 

2016-2017. 
6. Proposta de dies de lliure disposició als centres educatius de la ciutat per al curs 

2016-2017.  
7. Assumptes sobrevinguts. 
8. Precs i preguntes. 

 

 

 S’inicia la sessió a les 17.42 

Pren la paraula la Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, per explicar que l’espai de 

celebració de Consell Escolar Municipal (Sala Cúpules de l’Edifici del Departament de 

Polítiques d’Ocupació al Parc de Can Mercader) respon al fet que properament tota l’Àrea 

d’Educació i Política Social de l’Ajuntament es traslladarà a aquestes dependències i, per 

aquest motiu, les sessions plenàries del CEM també es traslladaran a aquest espai.  

 PUNT 1 DE L’ORDRE DEL DIA: Aprovació, si escau, de l’acta anterior. 
  

El sr. Juan José González, com a Secretari del Consell Escolar Municipal, informa que s’han 

d’aprovar les dues actes anteriors, corresponents a la sessió ordinària del CEM del 16 de 

setembre de 2015 i la sessió extraordinària corresponent al 24 de novembre de 2015.  



 
 

També s’informa que s’ha introduït esmenes poc significatives que no afecten al contingut 

de l’acta i que les actes remeses als membres del Plenari ja estan modificades. 

 PUNT 2 DE L’ORDRE DEL DIA: Informació sobre el projecte de pressupostos 
participatius d'inversions per a l'exercici 2017. 
 

Pren la paraula el sr. Joan Culillas, responsable tècnic del Departament de Programes de 

l’Alcaldia de l’Àrea d’Innovació Urbana i Presidència, per explicar el nou projecte municipal 

d’elaboració de pressupostos participatius. Aquest punt de l’Ordre del Dia s’està 

incorporant a les reunions plenàries de tots els Consells de Participació (com és el cas del 

CEM). 

Aquest és un projecte per a l’elaboració col·laborativa del pressupost municipal d’inversions 

del proper any 2017 (Veure Annex 1). Mitjançant aquest procediment participatiu, es 

decidirà un 25% del pressupost anual d’inversions (1.058.450 euros), que es concretarà a 

través de projectes de ciutat, propostes que emergeixin de la ciutadania, iniciatives d’abast 

municipal que rebin el recolzament de la població, etc. En concret: 

 393.050 euros seran per a propostes que beneficiïn el conjunt del municipi  

 665.400 euros aniran destinats a propostes localitzades en els barris  

Cada barri tindrà assignat el següent pressupost: 

 Centre: 105.600 € 

 Riera: 60.000 € 

 Almeda: 60.000 €  

 Sant Ildefons: 169.800 € 

 Gavarra-Lindavista: 150.000 € 

 Pedró: 60.000 € 

 Fontsanta-Fatjó: 60.000 € 

El projecte consta de dues fases: 

PRIMERA FASE: 

De l’1 al 30 de juny, s’obre el període de presentació de projectes per part de la ciutadania 

(màxim de 2 per ciutadà). De l’1 al 31 de juliol, una comissió tècnica de selecció de projectes 

(integrada per tècnics dels diferents Departaments municipals) farà una tria inicial entre 

totes les propostes presentades, d’acord a criteris elementals com ara bé la seva viabilitat, 

la sostenibilitat pressupostària, la competència municipal per fer-ho possibles, etc. 

 



 
 

SEGONA FASE: 

La segona fase (de l’11 al 30 de setembre) consisteix en la votació per part de la ciutadania 

de 3 projectes (de ciutat o de barri) sobre aquells que han estat seleccionats per la comissió 

tècnica. Aquesta votació es durà a terme mitjançant una plataforma digital habilitada a tal 

efecte. S’informa que a cada barri hi haurà un punt de suport digital (centres cívics, viver 

d’empreses, Citilab, Parc Esportiu del Llobregat, Casal d’Avis d’Almeda, etc.) per poder 

participar a la votació 

Les propostes més votades s’inclouran en l’expedient del Pressupost Municipal 2017 perquè 

l’aprovi el ple municipal i es puguin dur a terme els projectes guanyadors. 

 PUNT 3 DE L’ORDRE DEL DIA: Proposta d’ampliació del Plenari del CEM. 
 
Pren la paraula la Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, per exposar que, en resposta 
a una sol·licitud que va fer el sr. Vidal Aragonés, com a representant del grup municipal 
Cornellà en Comú-Crida per Cornellà (CEC-CPC) a la sessió plenària del CEM del passat 16 de 
setembre, s’hauria de valorar la incorporació com a membre del plenari del Consell d’un 
representat del sindicat CGT. 
 
El sr. Vidal Aragonés, representant del grup polític CEC-CPC, informa que aquesta sol·licitud 
s’empara en l’article 4.2.2. del Reglament Regulador del Consell Escolar Municipal de  
Cornellà de Llobregat, que indica que dins de la composició de l’esmentat òrgan de 
participació es pot considerar la incorporació de “Quatre membres en representació dels 
sindicats i associacions representatives del sector a la localitat”. 
 
En aquest sentit, fa esment a que CGT és el sindicat amb una major representació al sector 
educatiu de la ciutat i segons el parer del seu grup municipal, hauria de formar part del 
Plenari del CEM. 
 
El sr. Juan José González, com a Secretari del Consell Escolar Municipal, informa que també 
s’haurien d’aprovar les modificacions que durant aquests mesos s’han produït en la 
composició del Plenari del CEM degudes a diferents causes: 
 

Al sector d’alumnes: 
 
El sr. Raúl García (INS Esteve Terradas), ja no és alumne de l’institut i per tant, deixa la seva 
plaça a un altre alumne del centre (Àlex Tomico) 
 

Al sector direccions de centres: 
 
La sra. Elisa Rubio, directora de l’Escola Torre de la Miranda, deixa la seva plaça al CEM  per 
motius personals i l’assumeix la sra. Ana Martínez, directora de l’Escola L’Areny. 



 
 

La sra. Isabel Rueda, directora de l’Escola Alexandre Galí, deixa la seva plaça al CEM per 
motius personals, i l’assumeix el sr. José Luis Pérez, director de l’INS Joan Miró. 
 
La sra. Beatriz Carrasco, directora de l’Escola Jacint Verdaguer, deixa la seva plaça al CEM 
perque ha finalitzat el seu mandat com a responsable del seu centre, i assumeix la seva 
plaça la sra. Isabel Robles (nova directora de la mateixa Escola)  
 

 PUNT 4 DE L’ORDRE DEL DIA: Dades de la preinscripció a Cornellà per al proper curs 
escolar 2016-2017. 
 

Prenen la paraula la sra. Carme Matas i el sr. Santiago Ullibarri, Inspectors d’Ensenyament 

d’Educació Infantil i Primària i d’Educació Secundària, respectivament, en delegació del sr. 

Josep Mª Pérez, Director dels Serveis Territorials d’Ensenyament, per presentar les dades de 

la preinscripció a Cornellà per al proper curs escolar 2016-2017. Recorden, en aquest senti 

que el Departament d’Ensenyament gestiona l’oferta pública de places escolars del territori, 

vetllant per l’equitat en l’accés a aquesta oferta. 

Pel que fa a l’Educació Infantil i Primària (Veure Annex 2): 

OFERTA INICIAL DE PLACES PER P3 AL MUNICIPI (20-04-2016) 
 

 OFERTA INICIAL PER P3 SOL·LICITUDS REBUDES 

CENTRES  
PÚBLICS 

607 places 
(25 grups= 19 grups de ràtio 25 + 6 grups 

de ràtio 22) 

530 
(516 ordinàries + 14 nee) 

CENTRES  
CONCERTATS 

150 places 
(6 grups tots de ràtio 25) 

134 
(totes ordinàries) 

TOTAL 
757 places  

era l’oferta inicial al municipi 

664  
número total de sol·licituds 

rebudes 

 
BALANÇ  

FINAL 
 

93 places lliures al municipi per P3  
(16 places lliures als centres concertats i 77places lliures als centres públics) 

 
OFERTA FINAL DE PLACES 

 

 OFERTA FINAL PER P3 

CENTRES  
PÚBLICS 

585 places 
(24 grups= 19 grups de ràtio 25 + 5 grups de ràtio 22) 

CENTRES  
CONCERTATS 

150 places 
(6 grups tots de ràtio 25) 

TOTAL 735 places  



 
 

ha estat l’oferta final al municipi 

BALANÇ  
FINAL  

68 places lliures al municipi per P3  (20-04-16)  

 
RESUM DE LA PREINSCRIPCIÓ A P3 (26-05-2016) 

 

 PLACES PER P3 
ASSIGNACIONS 
REALITZADES 

CENTRES PÚBLICS 
585 places 

(24 grups= 19 grups de ràtio 25 + 
5 grups de ràtio 22) 

538 
(525 ordinàries + 13 nee) 

CENTRES CONCERTATS 
150 places 

(6 grups tots de ràtio 25) 
138 

(135 ordinàries + 1 nee) 

 
TOTAL 

735 places  
era l’oferta inicial al municipi 

676  
número total de sol·licituds 

assignades 

 
BALANÇ FINAL 

 

59 places lliures al municipi per P3  
(12 places lliures als centres concertats i 47 places lliures als 

centres públics) 

 
P4 I P5 

67 presentades / 10 assignades 
 

EDUCACIÓ PRIMÀRIA 
146 presentades / 41 assignades 

 
Ràtio global del municipi per P3: 538/24 = 22’4 alumnes/grup 

 
SOL·LICITUD PRESENTADES PER A P3: 664 (en data 20-04-2016) 

 
Assignacions a P3: 

 

 En primera opció: 631 (95,03%) 

 En segona opció: 21 (3,16%) 

 En tercera opció. 7 (1,05%) 

 En cinquena opció: 1 (0,15%) 

 En sisena opció: 1 (0,15%) 

 D’ofici:   3 (0,45%)     
 
 



 
 

 
RESPECTE DE LES RECLAMACIONS PRESENTADES A LA CGA1  

(resoltes en la reunió del 26-05-2016) 
 

 Número total de reclamacions presentades: 37 

 Reclamacions resoltes satisfactòriament per a la família: 13 

 Reclamacions pendents pel setembre: 7 

 Reclamacions desestimades per manca de vacants: 17 
 

Amb aquesta informació, es pot afirmar que existeixen vacants a P3 a tots els barris del 

municipi. 

 

Pel que fa a d’Educació Secundària (Veure Annex 3): 

Dades globals de sol·licituds per nivell 

 1 r ESO 2n ESO 3r ESO 4t ESO 

Núm. 
Sol·licituds 

564 
(556 + 8 FT) 

18 
(16 + 2 FT) 

21 
(19 + 2 FT) 

16 

 

 

10 sol·licituds són amb domicili fora del municipi (554 amb domicili a Cornellà) 

 

Dades d'oferta i demanda a 1 r d'ESO per centres en el municipi de Cornellà 
 

 

Oferta 
provisional 

 

Previsió 
oferta 

definitiva 

 
Núm. 

Sol·licituds  

 

Global 
 

De 
centre 
adscrit 

 

Balanç 
oferta/demanda 

(dins 
termini) 

 

Centres Grups Places Grups Places  

INS Miquel 
Martí i Pol 

4 115 4 120  149 140 -29 

INS Joan 
Miró 

3 87 3 85  60 51 25 

                                                 
1
 Comissió de Garanties d’Admissió 



 
 

INS 
Francesc 

Macià 

4 112 4 112  132 + 
1 FT 

127 -20 

INS Esteve 
Terradas i 

Illa 

4 108 4 108  112 
+4 FT 

84 -4 

INS de 
Cornellà 

2 54 2 54  11 +1 
FT 

10 43 

INS Maria 
Aurèlia 

Capmany 

3 86 3 86  73 + 2 
FT 

70 13 

Sagrada 
Família 

1 1 1 1  3  -2 

Santa 
Eulàlia 

1 2 1 2  2  0 

Sant Antoni 
Maria 
Claret 

2 10 2 10  9  1 

Nuestra 
Senyora del 

Pilar 

1 8 1 8  5  3 

 583  586  556 + 
8 FT 

  

       
 

Quedarien 22 vacants en el municipi. Atès que el balanç de la matrícula viva 2015-16 a 1r 

d'ESO, des de 1r d'octubre, és que s'han perdut 4 alumnes a la ciutat, el nombre de vacants 

és suficient per atendre les necessitats de matrícula viva 2016-17. 

 

PREVISIÓ DE VACANTS A L'ESO 
 

En la taula que segueix hi ha les vacants que queden als centres a 30 de maig. 
 

VACANTS A RESULTES DE LA  
PREINSCRIPCIÓ 2015-16 

ESO 

Nom centre Dades 1r 2n 3r 4t 

Institut de Cornellà  Grups 

 Places Iliures 

2 
22 

2 
14 

- 
- 

- 
- 



 
 

Institut Esteve Terradas i 
llla 

 Grups 

 Places Iliures 

4 
0 

4 
0 

5 
0 

4 
8 

Institut Francesc Macià  Grups 

 Places Iliures 

4 
0 

4 
0 

5 
0 

4 
0 

Institut Joan Miró  Grups 

 Places Iliures 

3 
0 

3 
0 

3 
0 

3 
0 

Institut Maria Aurèlia 
Capmany 

 Grups 

 Places Iliures 

3 
0 

3 
1 

3 
1 

3 
0 

Institut Miguel Martí i Pol  Grups 

 Places Iliures 

4 
0 

4 
0 

4 
0 

4 
0 

Nuestra Señora del Pilar  Grups 

 Places Iliures 

1 
0 

1 
0 

1 
0 

1 
0 

Sagrada Família  Grups 

 Places Iliures 

1 
0 

1 
0 

1 
4 

1 
2 

Sant Antoni Maria Claret  Grups 

 Places Iliures 

2 
0 

2 
0 

2 
0 

2 
0 

Santa Eulàlia  Grups 

 Places Iliures 

1 
0 

1 
0 

1 
1 

1 
0 

Total Grups 25 25 25 23 

Total Places Lliures 22 15 6 10 

 

Assignació NEE 

 

Des de l'EAP s'han valorat i reconegut 22 casos: 

 

 16 casos corresponen a escolarització en centres ordinaris. S'assigna plaga de 

reserva als alumnes de NEE al centre proposat per l'EAP, que en tots els casos 

coincideix amb el que ha demanat la família. 

 Els altres 6 corresponen a escolarització en centres d'educació especial (que no es 

gestionen des de la CGA de Cornellà) o alumnes que marxen del municipi. 

 

La distribució d'alumnat NEE per centre és: 

 

 

 



 
 

 

 

 

CENTRES 1er ESO 

INS Miguel Martí i Pol 7 (2 USEE, 1 UME) 
 

INS Joan Miró 1 

INS Francesc Macià 3 

INS Esteve Terradas i Illa 3 (2 USEE) 

INS de Cornellà 1 

INS Maria Aurèlia Capmany 1 

 

 

Adscrits 

Tots els de Martí i Pol entren allí o a Joan Miró si ho han demanat. 

Tots els de Francesc Macià (excepte un) entren allí o a Esteve Terradas si ho han demanat. 

Tots els del barri de Sant Ildefons que ho han demanat entren a Maria Aurèlia Capmany o a 

l'Institut de Cornellà. 

 

Reclamacions 

S'han presentat 20 reclamacions a la CGA:  

 

1 r d'ESO 

 11 reclamacions a assignacions d'ofici (de les quals 7 corresponen a persones que no 

van demanar els centres adscrits i 1 és un fora de termini). La CGA n'ha resolt 3 

positivament. 

 5 reclamacions corresponen a alumnes assignats a algun dels centres sol·licitats. La 

CGA n'ha resolt 2 positivament. 

De resultes de les actuacions de la CGA, les llistes d'espera ja han registrat 4 moviments. 

 

2n d'ESO 

 

 2 reclamacions, resoltes positivament. 3r d'ESO 

 2 reclamacions. Si no hi ha resolució espontània per llistes d'espera, la CGA les 

resoldrà positivament al setembre. 
 

 

 

 



 
 

Pren la paraula, el sr. Ángel Ametller, representant del sindicat CCOO al Baix Llobregat, per 

informar que, després de totes les mobilitzacions que ha hagut a la ciutat, finalment, és un 

fet constatat que l’Escola l’Areny,  perd una línea de P3. Això fa que hagin quedat famílies 

en llista d’espera que no han pogut aconseguir plaça a l’escola que han seleccionat per als 

seus fills.   Tot plegat, suposa una pèrdua d’oferta educativa per a la ciutat, però també una 

pèrdua de professorat. Aquesta línea que es perd inicialment, és una aula, però això 

acabarà amb una pèrdua total d’una línea de l’escola, i com és evident, tancar és fàcil però 

obrir és molt difícil (o impossible).  

El sr. Vidal Aragonés, com a representant del grup municipal Cornellà en Comú-Crida per 

Cornellà (CEC-CPC), pren la paraula per a explicitar el seu rebuig al tancament del grup de 

P3 de l’Escola L’Areny. Al mateix temps, vol ratificar la petició de l’agrupament Comunitat 

Educativa de la rebaixa de ràtios a tot el municipi, mesura que permetria mantenir aquest 

grup de P3 que es preveu tancar.  

Anàlogament, el sr. Aragonés formula als representants dels Serveis Territorials del 

Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya dues preguntes relacionades 

amb el panorama escolar de la ciutat. En primer lloc, qüestiona si s’ha elaborat algun 

informe respecte a la situació de l’escola concertada a Cornellà. Per altra banda, vol 

conèixer la naturalesa de les reclamacions que s’han fet arribar a la Comissió de Garanties 

d’Admissió.  

La sra. Rosa Mª Martínez, representant del centres concertats, pren la paraula per 

assenyalar que existeix una gran desinformació pel que fa a la situació actual de l’escola 

concertada de la ciutat. A més a més, la representant d’aquests centres a la Comissió de 

Garanties d’Admissió li ha indicat que no existeix gaire recolzament ni per part dels Serveis 

Territorials del Departament d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, ni per part de 

l’Ajuntament de Cornellà. Per aquest motiu, en el marc de la reunió plenària del CEM, vol 

llegir un escrit mostrant la disconformitat d’aquest sector per algunes informacions i 

procediments que han perjudicat a aquests centres en el procés de preinscripció (veure 

Annex 4). 

En aquest escrit es fa esment de forma concreta a tot un seguit d'escrits que en el 

procediment  de preinscripció s'han estat enviat a la població en els quals es defensa el no 

tancament de línies a P3 però amb un atac a l'escola concertada. Igualment, es fa palès el 

malestar de l’escola concertada pel tractament a la revista municipal Cornellà Informa de la 

informació relacionada amb les jornades de portes obertes (desubicada físicament a la 

publicació i discriminatòria respecte a la informació de l’escola pública). La sra. Martínez 

deixa clar que l’escola concertada de la ciutat participa i col·labora de forma efectiva en 

l’enteniment de tota la comunitat educativa i, per tant, no es mereix aquest tracte. 



 
 

La sra. Núria Luceno, com a representant del grup municipal ICV-EUiA-Esquerra Plural, 

mostra el seu acord en el rebuig al tancament de les línies de P3 a la ciutat, tal com ja han 

fet esment altres representants dels grups politics, i insisteix en la idea de que la solució  a 

la problemàtica passaria més per una reducció de ràtios a tots els centres de la ciutat. 

La Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, comenta que s’ha d’intentar ser molt 

curosos en les informacions que es donen en el marc del Plenari del CEM. Insisteix en la idea 

de que en aquests temes, és millor formular les reivindicacions d’allò que sembla més just 

per a tothom de forma conjunta. En aquets sentit, el debat de la Moció que va aprovar el 

Ple de l’Ajuntament durant el mes de gener sobre el tancament de línies de P3 és 

il·lustrador respecte al posicionament conjunt vers la problemàtica. En cap moment s’ha 

volgut atacar al model d’escola de la ciutat per que des de tots els grups polítics s’aposta 

per un model d’escola pública, considerant també la història i idiosincràsia de l’escola 

concertada de Cornellà. 

El sr. Enric Térmens, Director del Departament d’Educació de l’Ajuntament, es dirigeix 

específicament a la sra. Rosa Mª Martínez, representant del centres concertats, per 

lamentar l’error que ha assenyalat respecte a les dates de celebració de les jornades de 

portes obertes a l’escola concertada de la ciutat publicades a la revista municipal “Cornellà 

Informa”. En aquest sentit, també fa esment a que en els 9 anys que ell fa que dirigeix el 

Departament d’Educació, és la “Comissió de l’Escola Pública” qui decideix les informacions 

que es publiquen en aquest número especial d’educació. L’Ajuntament col·labora en la 

campanya de difusió d’aquestes informacions, que efectivament, inclou la informació  de 

l’escola concertada de la ciutat. Des del Departament d’Educació i des de la pròpia 

Comissió, es té molt present que l’escola concertada forma part del sistema educatiu de 

Cornellà, i així ho empara la Llei d’Educació de Catalunya. 

La sra. Rosa Mª Martínez, representant del centres concertats, manifesta la necessitat de 

millorar la ubicació de la informació de les portes obertes al “Cornellà Informa” i també 

deixa molt clar que la seva reclamació respecte a la diferent consideració de l’escola 

concertada respecte de la pública, no al·ludeix tant al text de la Moció que es va aprovar per 

part del Ple de l’Ajuntament, sino dels escrits que Comunitat Educativa i sindicats com la 

CGT han fet arribar a diferents instàncies de la ciutat. Considera que en temes tant 

sensibles, s’ha d’anar tots a una perque es tracta de propostes que es fan conjuntament, 

com a ciutat, i que la baixada de ràtios ha de considerar a tothom, ja que això suposa també 

treballar en millors condicions. 

La sra. María Turruchel Alcantud, com a representant del grup municipal Partir Popular (PP),  

manifesta el seu recolzament tant a l’escola pública com concertada de la ciutat. Comenta 

que l’educació és un servei que escullen els pares i que tenen el seu dret d’elecció pel que fa 



 
 

al tipus de centre en el que volen matricular als seus fills. Per aquest motiu és necessari que 

en el moment de fer l’elecció disposin de tota la informació al seu abast, i també aquella 

respecte a la possibilitat d’escolaritzar els seus fills en castellà. També considera lamentable 

que en alguns escrits es facin constar alguns adjectius amb una clara connotació despectiva 

respecte a l’Escola Betània: concertada, religiosa, etc. D’aquesta forma s’està “assenyalant” 

a un determinat tipus de centre i considera que és de mala educació ja que tots els centres 

conformen el conjunt de l’oferta educativa de Cornellà. 

El sr. Vidal Aragonés, com a representant del grup municipal Cornellà en Comú-Crida per 

Cornellà (CEC-CPC),  considera que l’Escola Betània no s’ha de sentir ofesa per la seva 

condició d’escola catòlica. I també fa una reflexió sobre com s’està tractant a Comunitat 

Educativa, i a persones amb experiència al món de la Pedagogia com el sr. José Luis del 

Alcázar, qui ha exercit el sindicalisme més proper a aquells que el necessiten i que ha 

defensat i recolzat a l’escola pública en tot moment. Per bé què CEC-CPC respecta el dret de 

tothom a escollir escola, el cert és que a dia d’avui hi ha famílies que no podran portar els 

nens a centres com l’Escola L’Areny. 

La sra. Rosa Mª Martínez, representant del centres concertats, agraeix a Comunitat 

Educativa els seus esforços i indica que ella no ho pot fer personalment perque mai ha estat 

convocada en el marc d’aquest grup de treball. 

La Inspectora d‘Ensenyament, sra. Carme Matas, reitera que a  13 de maig, les dades que té 

a la seva disposició Inspecció són les que s’han facilitat en el marc d’aquest Consell Escolar 

Municipal i que és difícil saber com quedarà la distribució definitiva d’alumnes amb tanta 

antelació. En qualsevol cas, es compromet a fer arribar aquest panorama final a la Regidora 

d’Educació tan bon punt sigui possible.  

L’Inspector d’Ensenyament, el sr. Santiago Ullibarri, informa que la tipologia de les 

reclamacions que han arribat a la CGA són fonamentalment, d’aquells alumnes assignats 

d’ofici: 16 reclamacions corresponen a les assignacions de 1r d’ESO; 5 reclamacions són de 

persones que, tot i haver-los atorgat la 5ª o 6ª opció que constava a la seva sol·licitud de 

preinscripció, ara reclamen un canvi i  2 reclamacions fetes per sol·licituds “fora de termini”. 

De totes elles, tres reclamacions es van poder resoldre tractant amb les famílies 

directament i oferint-los alguns dels centres no seleccionats inicialment. 

 PUNT 5 DE L’ORDRE DEL DIA: Previsió de recursos als centres educatius de Cornellà 
per al proper curs escolar 2016-2017. 

 

La Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, informa que en el marc del Programa 

d’Estudi Assistit impulsat des de l’Ajuntament, es mantindrà tot el personal docent, així com 



 
 

el pertanyent al Programa de Suport a les Biblioteques Escolars. Es recorda, també, que la 

seva contractació s’ha ampliat de 6 a 9 mesos, el que suposa un reforç important per a 

aquest tipus d’iniciatives. 

El sr. Enric Térmens, Director del Departament d’Educació de l’Ajuntament, pregunta als 

representants dels Serveis Territorials del Departament d’Ensenyament de la Generalitat, 

com quedarien els recursos humans als centres educatius de la ciutat. 

La Inspectora d‘Ensenyament, sra. Carme Matas, informa que en el cas de l’Escola L’Areny, 

es mantindrà el Tècnic d’Educació Infantil.  

L’Inspector d’Ensenyament, el sr. Santiago Ullibarri, informa que a la plantilla de l’Escola 

L’Areny sí que s’ha fixat la persona que marxarà ates el tancament d’aquest grup de P3. 

Aquesta persona serà reubicada a un altre centre. Aquesta decisió dels SSTT es comunicarà 

per e-mail per a que es pugui fer extensible al Plenari del CEM.  Per contra, pel que fa a 

l’agrupació de sords que s’emmarca en aquest mateix centre, no hi ha variació pel que fa a 

l’assignació de recursos. 

 PUNT 6 DE L’ORDRE DEL DIA: Proposta de dies de lliure disposició als centres 
educatius de la ciutat per al curs 2016-2017.  

 

El sr. Juan José González, com a Secretari del Consell Escolar Municipal, informa que ja hi ha 

un preacord entre els centres d’Educació Infantil, prima`ria i Secundària de la ciutat pel que 

fa als dies de lliure disposició del proper curs 16-17. Aquests dies són: 

o 31 d'octubre 
o 9 desembre 
o 27 de febrer  

 
La sra. Rosa Mª Martínez, representant del centres concertats, comenta que convindria 

saber al més aviat possible quins són els dies de festa local de la ciutat per acabar de tancar 

el calendari escolar del proper curs. 

La Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, informa que les festes locals se solen aprovar 

per Junta de Govern, i que estaran disponibles abans del mes d’octubre. 

La sra. Mª Carmen Brito, com a representant del professorat, reforça la importància de 

disposar d’aquestes dates al més aviat possible ja què en el cas dels centres que ofereixen 

Formació Professional, aquesta qüestió és significativa per poder avançar la informació a les 

empreses amb les quals tenen acords i convenis de col·laboració. 

 



 
 

 

La directora de l’Equip d’Assessorament Psicopedagògic de la ciutat, sra. Imma Rodríguez-

Xuárez informa que aquest curs només hem tingut una festa local. 

 

 PUNT 7 DE L’ORDRE DEL DIA: Assumptes sobrevinguts. 
 

El sr. Ferran López, com a representant del PAS (Sindicat CC.OO.), pregunta quin serà el 

tipus de conveni pel qual es regiran aquests recursos humans complementaris contractats 

en el marc del Pla d’Ocupació Local.  

La Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, informa que aquest conveni serà el negociat 

per part de CC.OO. amb la Federació de Municipis de Catalunya: el sou correspondrà al 70% 

de la jornada laboral. En canvi, amb els Plans d’Ocupació de la Diputació de Barcelona es 

regiran pel conveni laboral de l’Ajuntament. Finalment, pel que fa als Plans d’Ocupació 

contractats per part del propi consistori, es va prendre la decisió de que el seu salari brut 

havia de ser de 1.071,40 € cèntims. 

La pròpia Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, informa de l’acte de celebració del 

40è aniversari de l’INS Esteve Terradas que tindrà lloc demà a les 18.00 a l’Auditori de la 

ciutat. 

També s’informa que divendres 3 de juny, a les 19.00, tindrà lloc l’acte de celebració del 50è 

aniversari de l’INS Francesc Macià.  

La sra. Raquel Albiol, representant del grup municipal Esquerra Republicana (ERC-AM) 

informa que, en general, hi ha  hagut poc recolzament per part de la Generalitat de 

Catalunya o de l’Ajuntament per a la preparació dels actes de celebració d’aquests 

aniversaris que són prou significatius, i de forma més especial, en el cas de l’INS Francesc 

Macià. 

La Regidora d’Educació, sra. Montserrat Pérez, informa que el director de l’INS Francesc 

Macià, el sr. Leandre Mondrià, no ha demanat ajut a l’Ajuntament per a l’organització 

d’aquesta celebració. L’única sol·licitud que ha realitzat ha estat la remodelació de la sala 

d’actes del centre, també per poder dur a terme altres actes públics de la pròpia ciutat. 

La sra. Mª Carmen Brito, com a representant del professorat, informa que l’INS Esteve 

Terradas sí que demanar ajut a l’Ajuntament i vol explicitar el seu agraïment, ja que aquest 

recolzament els ha permès gaudir de l’Auditori. També vol agrair la seva tasca a l’AMPA del 

centre, ja que això  ha fet que moltes més famílies participessin dels actes. 



 
 

 Conclou la sessió a les 18: 45 

ACORDS: 

 
 Queden aprovades per unanimitat les actes corresponents a les sessions del Consell 

Escolar Municipal, del 16 de setembre de 2015 (ordinària) i la sessió extraordinària 
corresponent al 24 de novembre de 2015. 

 S’aproven per unanimitat els següents canvis en el Plenari del CEM: 
 

 Incorporació d’un representant del sindicat CGT. 
 

 Al sector alumnes: 
 
Causa baixa el sr. Raúl García (INS Esteve Terradas), i assumeix la seva vacant el sr. 
Àlex Tomico (INS Esteve Terradas). 
   

 Al sector direccions de centres: 
 

La sra. Elisa Rubio, directora de l’Escola Torre de la Miranda, és substituïda per la sra. 
Ana Martínez, directora de l’Escola L’Areny. 
 
La sra. Isabel Rueda, directora de l’Escola Alexandre Galí, és substituïda pel sr. José 
Luis Pérez, director de l’INS Joan Miró. 
 
La sra. Beatriz Carrasco, directora de l’Escola Jacint Verdaguer, és substituïda per la 
sra.  Isabel Robles (nova directora de la mateixa Escola)  
 

 Queda aprovada per unanimitat la següent proposta de dies de lliure disposició del 
centres educatius de la ciutat: 
 

o 31 d'octubre 
o 9 desembre 
o 27 de febrer  
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Secretari del CEM 

 
 


